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Til stede: John Harald Amundsen, Steinar Hagen, John Blåfjell, Ole Johnny Gigernes, Heidi 
Tjernshaugen og Torill Kalfoss 
 
AGENDA  
 

1. Referat / gjennomgang av møte ASk og Digitalt formøte NSF 
 

2. Terminliste 
- Det meste er klart mht terminliste for denne sesongen, og alt vil være klart til 

Akerhus skikrets høstmøte onsdag 18/10. Kabalen med terminlista var mye enklere 
i år enn foregående sesong, da det ble lagt klare føringer fra John på forhånd.  

- Røtterudmoen (Gjerdrum/Åsen) vil ikke få tildelt KM i år, men det kom i stedet et 
forlag om eget seedingrenn for juniorer 2. -3. mars (fristil + klassisk), eventuelt 
legge til cup for å få nok deltagere. Steinar er positiv til dette.  
 

3. Overnatting HL/NC 
Akershus har fått tildelt Wadahl hotell, men det er fortsatt uklart mht Wadahl og 
videre drift. Heidi følger opp dette med skiforbundet så fort som mulig. Det er ca 120 
deltagere fra Akershus som trenger overnatting, så det er nokså kritisk å få ordnet dette 
så fort som mulig 
For juniorer er det kun tildelt hotell i Granåsen, Scandic Lerkendal (hovedhotell) + 
noen få på Scandic Nidelven.  
 

4. Gjennomgang av saker høstmøte NSF 
Positive ting i kretsen: 
- Heidi/Marte har avtalt med en utøver i Team Vestmarka som skal komme å 

fortelle om skirenn som de har arrangert. 
- Ellers kan det nevnes at det har vært bra med aktivitet i klubbene etter at Ingunn 

(klubbutvikler) kom inn 
Lagstruktur:  
- Det er viktig med en politisk forankring angående samarbeid mellom team/lag.  
- Hvordan få mest mulig ut av de pengene vi har og hvordan reise vesentlig mindre 

(grønne skifte)? Hvordan skal flest mulig få et bra tilbud? 
 

5. Fordeling høstmøte Akershus – presentasjon 



Heidi vil sende ut presentasjonen til alle i LK, slik at hver og en fyller inn det de har 
ansvar for.  
 

6. Eventuelt  
- Litt angående budsjett. Kan se ut som budsjettet som ble lagd for 2023 var feil og 

basert på 2022, da det var mye mindre reising. 2023 hadde reising både til Alta og 
Voss. I ungdomstafetten ble det brukt akkurat like mange hotellrom som tidligere 
år, så her det muligens ikke tatt høyde for en eventuell prisstigning.  

 
- LK vil beholde de samme klærne som ble brukt i fjor, men det vil bli bestilt klær 

til de nye LK medlemmene.  
 


